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 Protokół nr 24/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 31.08.2016. 

 
Obecni: 10 radnych oraz 2 gości według list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 22.06.2016.  

3. Raport z wakacji. 

4. Uwagi do fazy projektowej Parku Wolności Podjuchy. 

5. Centrum Aktywności Lokalnej Podjuchy – informacja postępu przygotowań. Dodatkowa 

informacja o specjalnej delegacji członka RO PODJUCHY. 

6. Sytuacja Stanicy Wodnej Podjuchy. 

7. Relacja ze spotkania w ZDiTM Szczecin z dyrektorem jednostki. 

8. Sytuacja chodnika przy ulicy Falskiego. 

9. Przygotowania do festynu Podjuszańskie Harce. Uchwała o współorganizacji festynu. 

10. Informacja o działalności Klubu Seniora. 

11. SBO 2017. 

12. Rezygnacja z pojedynczego  wniosku Rady Osiedla Podjuchy do modelowanego budżetu 

miasta 2017. 

13. Raport dotyczący śmietników. 

14. Nowy pomysł na zwiększenie czystości Podjuch. 

15. Ustalenia w sprawie kalendarza dyżurów i posiedzeń na drugie półrocze. 

16. Informacja o nowych imprezach w kalendarzu Podjuch BUKOŁAZ 2016 i BUKOLANDIA 2016. 

17. Podsumowanie Jarmarku Piotra i Pawła w Podjuchach. 

18. Finał sprawy obywatela Jerzego Sadowskiego. 

19. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia. Powitano przybyłych na posiedzenie 

gości. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 22.06.2016. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.3. 

Głosu udzielono przybyłym na posiedzenie gościom – Pani Bożenie Surmacz oraz Pani Wiesławie 

Siebert, które wyraziły swoją chęć współpracy przy realizacji Festynu Podjuszańskie Harce. 
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Zaproponowały zorganizowanie małej galerii malarstwa oraz plastycznych zabaw dla dzieci. Zgłosiły 

zapotrzebowanie na trzy namioty oraz niezbędne do realizacji zajęć z dziećmi materiały plastyczne. 

 

Dalej omówiono w skrócie sprawy, zgłaszane przez mieszkańców  podczas wakacji. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący poinformował, że przekazał projektantowi Parku Wolności uwagi do przedstawionej 

koncepcji projektu. 

 

Ad.5. 

Do obrad dołączył Radny Piotr Marecki. 

 

W sprawie Centrum Aktywności lokalnej trwają przygotowania do ogłoszenia konkursu. Wciąż 

pozostają dwie nie rozwiązane kwestie. Pierwsza to przeniesienie Fili bibliotecznej nr14  do mającego 

powstać budynku.  W sprawie tej odbyło się w sierpniu spotkanie, w którym uczestniczyli Zastępca 

Prezydenta Krzysztof Soska, Dyrektor Wydziału Kultury Agata Stankiewicz, Zastępca Dyrektora 

Wydziału Kultury Jadwiga Kimber, Dyrektor Biura Organizacji Pozarządowych Paweł Szczyrski, 

przedstawiciele Biblioteki, Radni Osiedla Podjuchy. Podczas spotkania zabrakło jednak Dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczecinie Pana Krzysztofa Marcinowskiego. Przedstawiono 

następujące argumenty za przeniesieniem biblioteki do budynku CAL: 

- synergia z innymi projektami CAL, 

- większe bezpieczeństwo pracowników, 

- biblioteka otrzyma nowe wyposażenie, 

- biblioteka zachowa autonomię, 

- gwarancja TBS, że koszty utrzymania lokalu nie wzrosną, 

- rozwiązanie barier architektonicznych - brak podjazdu dla osób niepełnosprawnych. 

 

Dla równowagi przewodniczący przedstawił znane jemu argumenty biblioteki przeciw przenosinom. 

Pozostała nierozwiązana kwestia to budowa sali widowiskowej z przewyżką lub bez. 

 

Ad.6 

Projektant Stanicy Wodnej Podjuchy gotowy jest na przedstawienie koncepcji obiektu. Jej 

przedstawienie odłożono na kolejne posiedzenie.  

 

Ad.7. 

Maciej Szyszko zdał relację ze spotkania z Dyrektorem  ZDiTM Radosławem Tumielewiczem w 

sprawie transportu na żądanie oraz harmonogramu inwestycji miejskich na terenie Podjuch. 

 

Ad.8. 

Ze względu na opór rodziny Ostrowskich wydłużeniu podlegać będzie faza projektowa ważnego ciągu 

pieszego Falskiego. W grę wchodzi zwężenie na wysokości posesji nr 13 jezdni do 6 metrów, 

przesunięcie wpustów kanalizacyjnych i szereg  koniecznych uzgodnień. Niestety istnieje ryzyko 

realizacji inwestycji dopiero w przyszłym roku budżetowym.  
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Ad.9. 

Uchwałą nr 55/16 podjęto decyzję o organizacji festynu Podjuszańskie Harce 2016 wraz ze 

Stowarzyszeniem Prawy Brzeg Kultury (w zakresie działań artystycznych) i Stowarzyszeniem Kultury 

Fizycznej Biomaszyna (w zakresie działań sportowych).  

 

Głosowało 10 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba (G.Mikut) 

 

Omówiono przygotowania do festynu Podjuszańskie Harce. 

Swoją gotowość w dzień imprezy zadeklarowali następujący radni: 

Jagoda Biźnia, 

Mirosława Roźmiej, 

Olga Tessar, 

Aneta Próba, 

Jarosław Warchoł, 

Piotr Marecki, 

Maciej Szyszko, 

Marta Wójcik. 

 

Ad.10. 

Radna Jagoda Biźnia zdała relację z wyjazdu Klubu Seniora do Smętowic. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący poprosił o zastanowienie się do następnego posiedzenia nad pomysłami projektów 

do SBO 2017.  

 

Ad.12. 

Przewodniczący poinformował, że Katolicka Szkoła Podstawowa w Podjuchach pozyskała zewnętrzne 

środki finansowe na termomodernizację i w związku z bezprzedmiotowością  wycofano złożony w tej 

sprawie wniosek Rady Osiedla Podjuchy  do modelowanego budżetu miasta na 2017.  

 

Ad.13. 

Maciej Szyszko zakomunikował, że ustawionych zostało w Podjuchach 8 z zawnioskowanych koszy na 

śmieci.  

 

Ad.14. 

Przewodniczący przekazał informację, iż zaprzyjaźnione stowarzyszenie SKF BIOMASZYNA  pozyskało 

grant  na dodatkowe sprzątanie podjuszańskich ulic przez okres 3 miesięcy. 

 

Ad.15. 

Wyznaczono następujące terminy kolejnych posiedzeń: 

14.09.2016, 

28.09.2016, 
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12.10.2016, 

26.10.2016, 

09.11.2016, 

23.11.2016, 

07.12.2016, 

21.12.2016. 

 

Ad.16. 

Maciej Szyszko poinformował, ze 22 października odbędą się w Podjuchach imprezy o nazwie 

BUKOŁAZ 2016  i BUKOLANDIA 2016 organizowane przez Stowarzyszenie Kultury Fizycznej  

Biomaszyna. Szersze omówienie imprez nastąpi na kolejnym posiedzeniu. 

 

Ad.17. 

Podsumowano udział Rady Osiedla w Jarmarku Piotra i Pawła w Podjuchach. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący zakomunikował, że sprawa niekończących się skarg mieszkańca Jerzego Sadowskiego 

na Radę Osiedla Podjuchy została ostatecznie zakończona 3 sierpnia 2016. Komisji Rewizyjna Rady 

Miasta Szczecina  uznała skargę Pana Jerzego Sadowskiego za niezasadną. 

 

Ad.19. 

Maciej Szyszko zdał relację z posiedzenia Komisji Statutowej. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

 

 


